
SINDIKATIV SREDIŠČU PRIZADEVANJ ZA STABILIZACIJO

Kdor dviga cene, naj pove, zakaj
O prizadevanjih in delu, ki ga opravlja občinska

sindikalna organizacija pri stabilizacijskih prizade-
vanjih, smo se pogovarjali s sekretarjem v obdln-
skem svetu Stanetom Zupančičem. »Vse leto si
naša občinska organlzacija prizadeva za uresniče-
vanje stabilizacijsklh usmeritev. Uspehi so doseže-
ni, vendar pa je še nekaj rezerve, je dejal Stane
Zupančič.

»V zadnjem času je akcija usmerjena na restrikcije
na področju družbenih dejavnosti. Programe teh de-
javnosti moramo skrčiti na razumen obseg, hkrati pa
tudi zmanjšati njihovo financiranje. Pri tem moramo
biti previdni, saj takšne akcije ne smejo škoditi druž-
bi, temveč ji koristiti.

Pripravljamo tudi pogovore s predsedniki osnov-
nih organizacij sindikata tistih ozdov, kjer so preveč
dvigali cene. To so sledeče organizacije; Medex, kjer
so cene dvignili v poprečju za31 odstotkov, PTT, kjer
so dvignili cene od 15 do 78 odstotkov, Tribuna do 70
odstotkov, Pletenina do 60 odstotkov in še nekatere
druge. Predvsem moramo ugotoviti, kako je prišlo do

tolikšnega povečanja cen. Ali so v osnovnih organi-
zacijah razpravljali o tem, ali so povišali cene po
samoupravni poti ali mimo nje? Vsekakor je to vpra-
šanje, ki je v današnjem času zelo pereče in ga ne
moremo zaobiti.

Z izvršnim svetom občine smo opravili tudi pogo-
vore z izgubaši in iskali vzroke za takšno stanje,
hkrati pa tudi poti za rešitev. Posebno pozornost
posvečamo delavcem z nižjimi osebnimi dohodki, pri
katerih bi lahko govorili o socialni ogroženosti. Ugo-
tavljamo, da se osnovne organizacije premalo poslu-
žujejo naših finančnih možnosti za pomoč tem delav-
cem. Ob tem pa tudi ugotavljamo, da osnovne orga-
nizacije ne vodijo evidence o delavcih, ki so v takš-
nem položaju. Upam, da bomo stanje bistveno izbolj-
šali z uvedbo socialnih kartic.

Poleg tega, pa se bo moral sindikat lotiti tudi
nekaterih aktivnosti, ki so že začele zamirati. Spet
bomo morali najti način, kako delavcem zagotoviti
po sprejemljivi ceni ozimnico, kajti cene nekaterih
artiklov so vendarle odšle previsoko.« J. P.


